
Z á p i s 

z jednání 20. Valné hromady Jihomoravské krajské organizace ČUS, konané dne 13.6.2022 

v 15h v zasedací místnosti haly Morenda, Vídeňská 9, Brno. 

Přítomni: delegáti a hosté dle prezenčních listin. 

1. Zahájení Valné hromady 

Jednání zahájil předseda JmKO ČUS pan Vojtěch Bártek, v úvodu přivítal delegáty sboru 

regionálních sdružení, delegáty sboru členských sportovních svazů a další hosty. Krajská rada 

JmKO ČUS jej na svém posledním jednání navrhla, aby valnou hromadu řídil. Proto p. Bártek 

navrhl hlasovat o řídícím VH. 

Pro: 29, proti: 0, zdrželo se: 0 

Řídícím VH byl potvrzen Vojtěch Bártek 

 

2. Schválení programu a jednacího řádu VH 

Přítomným byl předložen návrh programu zasedání VH a jednací řád VH k hlasování: 

Návrh programu a jednacího řádu – pro: 29, proti: 0, zdrželo se: 0 

 

3. Volba návrhové, mandátové komise VH 

Jednání pokračovalo dle schváleného programu volbou návrhové a mandátové komise VH: 

Návrhová komise: Jiří Moudrý, Štěpán Říha, Stanislav Němec 

(hlasování – pro: 29, proti: 0, zdrželo se: 0) 

Mandátová komise: Zdeněk Kolesa, Jan Macharáček, František Stejskal 

(hlasování – pro: 29, proti: 0, zdrželo se: 0) 

Zprávu mandátové komise přednesl Jan Macharáček a vyplynulo z ní, že VH je ve všech 

směrech usnášeníschopná. 

4. Zpráva o činnosti JmKO ČUS 

Dle schváleného programu byla na jednání VH krajským referentem Jakubem Koudelkou 

přednesena výroční zpráva o činnosti JmKO ČUS. Poděkoval za spolupráci okresním 

sdružením, která zajišťují servisní centra sportu a pomáhají tělovýchovným jednotám a 

sportovním klubům s dotacemi a legislativou. Pochvaloval si spolupráci s Jihomoravským 

krajem, která se projevila také tím, že společně vydáváme elektronický časopis ČUSÁČEK. 

Všem poděkoval za dobrou spolupráci. 

Návrh na usnesení: VH schvaluje Zprávu o činnosti: 

(hlasování – pro: 29, proti: 0, zdrželo se: 0) 

Zpráva o činnosti schváleno 

 

5. Zpráva o hospodaření za rok 2021 a rozpočet na rok 2022 

Zprávu o hospodaření za rok 2021 přednesl p. Jakub Koudelka s komentářem k jednotlivým 

položkám výsledovky. Dále pan Jakub Koudelka okomentoval návrh rozpočtu na rok 2021 

dle materiálu pro jednání VH. Ke zprávě i rozpočtu nebylo připomínek, dotazů ani návrhů. 



Návrh na usnesení: VH schvaluje zprávu o hospodaření za rok 2021 a návrh rozpočtu 2022 

(hlasování – pro: 29, proti: 0, zdrželo se: 0) 

Schváleno 

 

Na jednání se dostavili 2 zástupci komory okresů, kteří se omluvili z důvodu komplikací na 

cestě.   

6. Zpráva revizní komise 

Předsedkyně revizní komise p. Kamila Benčová podala zprávu o činnosti revizní komise 

v letech 2022. Komise provádí zejména kontrolu hospodaření s prostředky ze státních dotací. 

Při kontrolách nebyly zjištěny žádné nedostatky, proto nemusela být stanovena žádná 

nápravná opatření. Komise doporučila vytvoření inventarizační komise. Revizní komise 

nemusela řešit žádné stížnosti ani mimořádné problémy ve své činnosti a nevyžádala si 

čerpání žádných nákladů, členové komise svoji práci vykonávají ve svém volném čase a bez 

nároku na finanční odměnu. 

Předseda poděkoval revizní komisi za jejich práci. 

Návrh na usnesení: VH schvaluje zprávu RK 

(hlasování – pro: 31, proti: 0, zdrželo se: 0) 

Schváleno 

7. Diskuse 

- JUDr. Kristýn – za JmKFS – řekl, že jsou rádi, že jsou členy JmKO ČUS a že spolupráce je 

na výborné úrovni. A doufá, že příští rok bude pro nás všechny lepší, když jsme překonali 

potíže s kovidem a teď nás ovlivňuje zdražování energií a související mezinárodní situace. 

- p. Josef Regec – zástupce LH – poděkoval že získali medaili i přesto, že do sportu přitéká 

čím dál méně financí. Doba kovidová ukázala, že jsme schopní. Mrzí ho, že vláda se ke sportu 

staví macešsky.  Dále poznamenal, že by bylo dobré přes starosty podpořit vyhlášení ankety 

Sportovec roku, aby byli oceněni mladí sportovci i sportovní legendy. Navrhl, aby bylo 

zanamenáno v usnesení. 

- p. Jakub Koudelka – KO ČUS udělá oponenturu dotačních titulů na kraji, především dotační 

titul na podporu činnosti, pošleme do okresů i svazů. Abychom dali důraz na energie i mzdy 

trenérů.  

Po vyčerpání příspěvků v diskusi přednesl p. Štěpán Říha z návrhové komise návrh na 

usnesení 

 

Návrh usnesení valné hromady 

20. Valná hromada JmKO ČUS projednala veškeré body svého programu a na základě svého 

jednání přijímá toto usnesení: 

 

 

 

 



 

Návrh usnesení 20. valné hromady Jihomoravské krajské organizace ČUS 
konané dne 13.6.2022 v 15:00 hod. v zasedací místnosti haly Morenda, Vídeňská 9, 639 00 

Brno 

 

 

Na jednání bylo pozváno: 

- do sboru zástupců okresních sdružení celkem 21 delegátů s hlasem rozhodujícím, 

z každého okresního sdružení tři delegáti, zúčastnilo se 20 delegátů. 

- do sboru zástupců členských sportovních svazů celkem 19 delegátů s hlasem 

rozhodujícím, z každého sportovního svazu jeden delegát, zúčastnilo se 11 delegátů. 

 

 

USNESENÍ: 

 

20. valná hromada JmKO ČUS projednala veškeré body svého programu a na základě 

svého jednání přijímá toto usnesení: 

 

1. Valná hromada schvaluje: 

a) výroční zprávu o činnosti JmKO ČUS za rok 2021 

b) zprávu o hospodaření JmKO ČUS za rok 2021 a návrh rozpočtu na rok 2022, 

c) zprávu revizní komise JmKO ČUS za rok 2021. 

 

2. Valná hromada pověřuje: 

Krajskou radu: 

Přijetím vhodných opatření zabezpečit maximální hospodárnost a efektivnost při čerpání 

rozpočtu JmKO. V případě potřeby přijmout taková opatření, aby bylo v každém případě 

dosaženo vyrovnaného hospodaření s rozpočtem JmKO ČUS v roce 2022. 

 

3.  Valná hromada ukládá 

a) Krajské radě: 

1/ Vyhodnotit poznatky a náměty z diskuse valné hromady a zaujmout k nim příslušná 

stanoviska a řešení.                                                   

Termín:     do 30.9.2022 

                                                                                 Odpovídá:   předseda JmKO ČUS 

 

 

2/ Zaslat všem řádným členům JmKO ČUS usnesení valné hromady včetně zápisu z jednání. 

Pro zaslání materiálů přednostně využít e-mailovou poštu. 

                                                                   

Termín:      30.6.2021 

                                                                                 Odpovídá:   manažer SCS JmKO ČUS 

  

 



         

3/ Aktivně spolupracovat s orgány Jihomoravského kraje na zlepšování podmínek pro činnost 

ČUS a sportovních aktivit na území kraje.                         

Termín:       trvale 

                                                                                 Odpovídá:    členové KR JmKO ČUS 

 

b) Okesním sdružení a svazům 

VH ukládá okresním sdružením a svazům aktivně spolupracovat při pořádání vyhlášení 

ankety Sportovec roku. 

 

c) Revizní komisi: 
1/ kromě běžné kontrolní činnosti dle Stanov ČUS kontrolovat dodržování zásad 

hospodárného využívání poskytovaných služeb JmKO ČUS ze strany krajských svazů                                   
Termín:        průběžně 

                                                                                 Odpovídá:     předseda RK 

 

 

Hlasování pro 31, proti 0, zdržel ss 0.. 

 

Usnesení VH bylo přijato nadpoloviční většinou hlasů všech delegátů. 

 

 

9. Závěr 

Závěrem pan Vojtěch Bártek poděkoval všem přítomným za vše, co pro sport dělají a ukončil 

jednání 20. valné hromady JmKO ČUS. 

 

 

                                                    …......................................... 

                                         Vojtěch Bártek – předseda                                                        

 

V Brně dne 13.6.2022 

zapsala: Marta Gabrielová 

 


